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上週日上午。Betty 和她的表兄弟姐妹去了海灘。海灘很漂亮，但是

那裡非常多人。觀察人們做些什麼很有趣。有些人在游泳，有些人打沙

灘排球，有些人躺在沙灘上、曬太陽。Betty 沒有游泳，她和她的表兄弟

姊妹們一起築了一座沙堡。他們還發現了很多美麗的貝殼，Betty 高興極

了，撿了一個放到口袋。傍晚，他們肚子餓了，所以他們決定回家了。

他們很累，但是他們都過得很愉快。 

 

曬太陽 bask in the sun   沙堡 sandcastle   貝殼 shell        
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Last Sunday morning, Betty went to the beach with her cousins. The 

beach was beautiful, and there were a lot of people there. It is fun to watch 

what people are doing. Some people were swimming, some were playing 

beach volleyball, and some just lay on the beach and basked in the sun. Betty 

didn’t swim. She built a sandcastle with her cousins. They also found many 

beautiful shells. Betty was very happy, and she picked up one and put it in her 

pocket. In the evening, they were hungry, so they decided to go home. They 

were tired, but they all had a great time. 

 


